
Valtuustoaloite  

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme valtuustoaloitteen Sassin alueen kehittämisen 
jatkamisesta. Sassin alueen mahdollisuudet voivat tuoda merkittäviä hyötyjä paitsi kaupungille myös 
koko maakunnalle. 

Sassin kehittämistä tukevia seikkoja on useita, jotka osoittavat tarvetta jatkaa jo alkanutta työtä. 

1. Asemakaavavalmius 
2. Saskyn koulu ja toiminta 
3. Pienkonehangaari ja lentokoneiden huoltotoiminta 
4. Sijainnin strateginen merkitys 
5. Kansainvä liset yhteydet 
6. Virallinen lentopaikka 

On varmistettava, että Sassin alueen kehittämistä jatketaan määrätietoisesti. On tärkeää huomata, 
että kaupungin kehittämisyhtiöillä on edelleen vahva osaaminen tässä asiassa. 

Mänttä-Vilppulassa, 28. päivänä elokuuta 2023 
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